
Årsmøteprotokoll 2020 Bønes IL

Avholdt: 4.6.2020 kl. 20.00-20.57

Sted: Klubbhuset BIL

Tilstede 15 stk. Antall stemmeberettigede 13 stk.

Hovedstyreleder Knut Sundfjord ønsket forsamlingen velkommen. Årsmøtet var utsatt fra

opprinnelig dato i mars grunnet Korona-situasjonen. Avholdt årsmøte er tilrettelagt etter dagens

forskrifter fra helsemyndighetene.

1. Innkalling og dagsorden

Innkalling og dagsorden ble sendt ut iht. gjeldende frister.

Dette ble enstemmig godkjent.

2. Valg av dirigent, referent og protokollsignerere

Lars Petter Osa ble valgt til dirigent.

Ellinor N. Sælensminde ble valgt til referent.

Signere protokoll: Stefanie Erhard og Stian Sæle.

Disse ble enstemmig valgt av Årsmøtet.

3. Årsmeldinger

Årsmelding fotballgruppen 

Høydepunkt for 2019 er økt rekruttering etter bl.a. jentefotballdag.

I ble kunstgresset på Bønesbanen klart, noe som har gitt bedre treningstilbud.

Styret tok i bruk Google Suite, som har gjort det enklere å dele dokumenter og kommun
isere innad i

styret.

Annet:

Det etterlyses påfyll av granulat på Bønesbanen. Fotballstyret i Bønes IL følger opp
 saken.

Årsmelding håndballgruppen 

Har en stabil medlemsmasse og aktivitet.

Dommerrekruttering har vært positiv — har jobbet bra og redusert bøter med over kr 30
.000 årlig.

Gode sportslige resultater, Bønes 1 damer har igjen rykket opp.

Annet:

Til info. har sportslig leder, Morten Haaland sagt opp stillingen sin. Ny sportslig leder er på
 plass

1. august 2020.

Ellers har håndballgruppen nylig startet et guttehåndballprosjekt og opprettet en komit
e som skal se

på rekruttering og det å beholde guttene i Bønes IL.

Årsmelding hovedlaget 

Bønes IL består kun av fotball- og håndballgruppene.

1 2019 investerte klubben i nytt, flott kjøkken i klubbhuset.

Klubben har god økonomi.



Annet:

Bønes IL er 25 år i 2020. Det ble opprettet en komite. De tar opp igjen arbeidet med å se på

alternativer til feiring. Gi gjerne tips! Det er tenkt på å lage en fest hvor gamle medlemmer fra

klubben også inviteres. Ellers kan man knytte markeringen mot Bønesdagen. Viktig at også

ungdommen føler at de er en del av jubileet.

Det blir spennende å se når sesongen starter opp og hvordan den blir etter Koronautbruddet.

Årsmeldingene ble enstemmig godkjent av Årsmøtet.

4. Regnskap 2019

Arild Fismen gikk gjennom hovedpunktene i regnskapet for 2019.

Klubben har hatt regnskapsførertjeneste, men jobber mot en enklere løsning i et regnskapssystem.

Dette vil bli rimeligere for klubben. Klubben har også en revisor. Det at økonomien går gjennom tre

ledd er en sikkerhet for klubben.

Bønes IL hadde et marginalt underskudd i 2019.

Har god likviditet.

Regnskapet stemmer godt med budsjettet.

Klubben har hatt noe lavere sponsorinntekter enn budsjettert.

Basistilskuddene blir avviklet, men vi får barne- og ungdomsmidler.

Har hatt noe økning i lønnskostnader. Dette grunnet flere unge trenere i klubben.

Regnskapet ble enstemmig godkjent.

5. Budsjett 2020

Klubben må jobbe for å få flere sponsorer og sende ut søknader om støtte.

Vi har en god avtale med Hummel som sikrer oss mtp. utstyr.

Det blir utarbeidet et budsjett med noe underskudd. Dette fordi vi ikke ønsker å øke

medlemskontingentene.

For å sikre sunn økonomi må vi motvirke frafall — medlemmer sikrer kontingenter og tilskudd.

Budsjettet ble enstemmig godkjent.

6. Lovnorm og Organisasjonsplan 2020

Klubben mangler kontrollutvalg og valgkomite.

Ola Hauge, avtroppende styremedlem i fotballgruppen, meldte seg til å sitte i valgkomiteen.

Hovedstyret får fullmakt til å finne ytterligere to medlemmer til komiteen.

Klubben har som mål å få på plass kontrollutvalg frem mot neste år. Hovedstyret får fullmakt til å se

på dette og utarbeide instruks. Utvalget velges ved neste årsmøte.

Enstemmig vedtatt av Årsmøtet.



7. valg

I fotballstyret går Ola Hauge og Andrine Hestad ut.

Hauge ble takket av etter mange år med god innsats for klubben.

Inn som erstatter foreslås Jan Frønsdal, som velges for 2 år.

Knut Sundfjord og Kjersti 0. Røyrvik er på valg, men stiller til gjenvalg for ett år.

Ingen benkeforslag.

Enstemmig valgt ved akklamasjon.

I håndballstyret går Cathrine Krohn ut etter mange år i styret.

Det har ikke lykkes å finne en erstatter enda.

Arild Fismen, Lars Petter Osa, Ellinor N. Sælensminde og Øyvind Stople stiller til gjenvalg for ett år.

Hege Sande og Stefanie Erhard er ikke på valg i år.

Enstemmig valgt ved akklamasjon.

Hovedstyret består av leder og medlemmer fra de to ulike undergruppene.

S. Innkomne forslag

Det var ikke mottatt noen innkomne forslag.

9. Annet

Det foreslås å se på om idrettsskolen bør gjenopprettes. Det er bra med allsidighet og Idrettsskolen

er en fin rekrutteringsarena. Idrettsskolen ble i hovedsak avviklet pga. instruktørutfordringer.

Racketsenteret har vært i kontakt med Bønes IL vedr. samarbeid. Hovedstyret følger opp dette.

Hovedstyret anmodes om å utrede idrettsskolen på nytt, evt. opprette en arbeidsgruppe på tvers av

fotball-/håndballgruppene som et felles prosjekt på tvers i klubben.

Bør medlemmene som er med i Telenor Xtra, men som ikke er Bønes-medlemmer, være registrert i

klubben? Kan gi økte inntekter.

Klubbhuset kunne også bli brukt til aktivitet for den yngste målgruppen.

Årsmøtet ble avsluttet kl. 20.57.

Bønes OS.06 2020

Ellinor Nesbø Sælensminde

og

Stefanie Erhard Stian Sæle


